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РАДУЦЬКИЙ М.Б. Пропоную починати, тим паче, що я бачу в дорозі і 

колега Дубіль, і Максим Перебийніс, з Інтернетом можуть бути накладки. 

Тому я пропоную починати. У нас сьогодні не дуже велике засідання, 

сподіваюсь.  

Колеги, починаємо засідання Комітету з питань здоров’я нації, 

медичної допомоги та медичного страхування. Інформую учасників, що на 

засіданні ведеться аудіо та відеозапис, також відеотрансляція нашого  

засідання здійснюється в онлайн режимі на офіційній сторінці Фейсбук 

комітету.  

На мою адресу надійшли в СЕДО згоди на проведення сьогоднішнього 

засідання комітету в режимі відеоконференції від більшості народних 

депутатів – членів комітету. Відповідно до частини третьої статті 44 Закону 

"Про комітети Верховної Ради України" у зв’язку з відсутністю з поважних 

причин секретаря комітету народного депутата України Яни Зінкевич 

доручаю здійснення підрахунку голосів народному депутату – голові 

підкомітету з питань забезпечення епідемічної безпеки, боротьби із 

ВІЛ/СНІД та соціально небезпечними захворюваннями… А Лада теж ще не 

приєдналася? Тоді голові підкомітету з європейської інтеграції пані Олі 

Стефанишиній. Пані Олю, вибачте, але щось Лада не приєдналася. Я думаю, 

приєднається. 

СТЕФАНИШИНА О.А. У мене вже є досвід. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Так, досвід є вже, це точно.       

 Колеги, спочатку встановлюємо наявність кворуму. Прошу 

відповідати "присутній" чи "присутня", коли я називаю прізвище.  

Булах не з'явилась, да?   

Вагнєр.  

ВАГНЄР В.О. Присутня.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вірастюк.  

ВІРАСТЮК В.Я. Присутній.   

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Гурін.  

ГУРІН  Д.О. Присутній. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва. 

ДМИТРІЄВА О.О. Присутня.  
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РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дякую.  

Довгий. 

Дубіль.  

ДУБІЛЬ В.О. Присутній. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубневич.  

Дубнов.  

ДУБНОВ А.В. Присутній. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Заславський.  

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. Присутній.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Зуб.  

ЗУБ В.О. Присутній. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних.  

КУЗЬМІНИХ С.В. Присутній. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Макаренко.  

МАКАРЕНКО М.В. Присутній.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дякую.  

Перебийніс.    

ПЕРЕБИЙНІС М.В. Присутній. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький присутній.  

Стефанишина. 

СТЕФАНИШИНА О.А. Присутня.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. О, і бачу, пані Лада вже приєдналася. Дякую.  

Ольга Анатоліївна, передавайте підрахунки пані Ладі. Цей давайте ви 

оголосіть, а далі пані Лада вже буде.  

СТЕФАНИШИНА О.А. 14.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. 14, так? Дякую. Кворум є. Розпочинаємо нашу 

роботу.  

Сьогодні у нашому засіданні беруть участь (прошу, коли я озвучую 

прізвище, відповідати "присутній", для того щоб зафіксувати це у протоколі 

засідання) від Міністерства охорони здоров'я України Ляшко Віктор 

Кирилович – Міністр охорони здоров'я.  

ЛЯШКО В.К. Добрий день. Присутній.     

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Слободніченко Марина Костянтинівна – заступник 

Міністра охорони здоров'я України. 
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СЛОБОДНІЧЕНКО М.К. Добрий день! Присутня. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Від Державної служби України з лікарських засобів 

та контролю за наркотиками Короленко Володимир Васильович – заступник 

голови. Має бути.  

Так, Колобродова хворіє. 

Отже, розпочинаємо нашу роботу із затвердження порядку денного. Я 

попередньо його надсилав. Пропоную затвердити порядок денний. Прошу 

членів комітету увімкнути камери та проголосувати "за", "проти" чи 

"утримався" шляхом підняття рук, як це передбачено законом, якщо у вас 

немає додаткових зауважень до порядку денного. Колеги, немає зауважень. 

Прошу голосувати. 

Булах. 

БУЛАХ Л.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вагнєр. 

ВАГНЄР В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вірастюк. 

ВІРАСТЮК В.Я. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Гурін. 

ГУРІН Д.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва. 

ДМИТРІЄВА О.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубіль. 

ДУБІЛЬ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубнов. 

ДУБНОВ А.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Заславський. 

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Зуб. 

ЗУБ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних. 

КУЗЬМІНИХ С.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Макаренко. 

МАКАРЕНКО М.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Перебийніс. 

ПЕРЕБИЙНІС М.В. За. 
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РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький  – за. 

Стефанишина. 

СТЕФАНИШИНА О.А. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Пані Ладо, скільки? 

БУЛАХ Л.В. У мене 14 – за. А скільки присутньо? 

СТЕФАНИШИНА О.А. 14. 

БУЛАХ Л.В. Все правильно. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дякую. Порядок денний затверджено. 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. Перше питання 

порядку денного: про проект Закону про регулювання обігу рослин виду 

коноплі (Cannabis) в медичних, промислових цілях, науковій та науково-

технічній діяльності для створення умов щодо розширення доступу пацієнтів 

до необхідного лікування онкологічних захворювань та посттравматичних 

стресових розладів, отриманих внаслідок війни (реєстраційний номер 7457), 

друге читання. 

Колеги, як я вже вам повідомляв, за результатами додаткового 

опрацювання, і хочу окремо подякувати Дмитрієвій Оксані Олександрівні, 

вона дуже серйозні побачила речі, які треба було виправити, доопрацювати, 

виникла необхідність уточнення окремих положень законопроекту 7457, 

який ми з вами розглянемо на засіданні комітету від 10 жовтня. 

Відповідно до лінгвістичної експертизи було проведено суцільне 

редагування тексту законопроекту, також були опрацьовані зауваження 

Головного юридичного управління та сформовані додаткові пропозиції, які 

пропонується врахувати при підготовці доопрацьованої порівняльної таблиці 

відповідно до вимог частини шостої статті 118 Регламенту Верховної Ради 

України.  

Крім того, додаткові пропозиції надішли від Міністерства охорони 

здоров’я щодо технічного уточнення норм в частині ліцензування. Колеги, я 

вибачаюсь, дзвінок, я зупинюсь буквально на дві хвилини.  Колеги, ще раз 

вибачаюсь, тут був такий дзвінок, на який я не міг не відповісти, але все одно 

не встиг. Також додатково опрацьовані спільно з нашими колегами 

народними депутатами, зокрема членами комітету, пропозиції щодо 

необхідності узгодження між собою норм окремих статей та внесено 

уточнюючі правки з перехресним посиланням на статті.  

Крім того, в ході проведення додаткових консультацій однозначно 

уточнено, що вирощені рослини медичних конопель спочатку 

використовують для виготовлення з неї АФІ, подальшої його реєстрації як 

лікарської субстанції, з якої вже потім буде виготовлено лікарський засіб, що 

застосовується в медичній практиці. Саме тому для однозначного розуміння 

цих норм пропонується по всьому тексту уточнити щодо обіг конопель для 
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медичних цілей допускається саме для виробництва наркотичних засобів, 

психотропних речовин та лікарських засобів з метою подальшого їх 

застосування в медичній практиці.   

Доопрацьований проект порівняльної таблиці до законопроекту 

реєстраційний номер 7457 підготовлений на заміну, підтриманий  комітетом 

на засіданні 10 жовтня 2023 року. Він був вам всім розісланий для 

попереднього ознайомлення.  

Також додатково хочу сказати, що були проведені такі дуже сильні 

перемовини з авторами великої кількості поправок  і, що дуже приємно, по 

багатьом знайшли розуміння. Там просто було неправильно, в деяких авторів  

було просто, що вони по-іншому трактували норми закону, тому були ці 

поправки. Сьогодні там майже практично всі питання знято у авторів цих 

поправок, в яких було непорозуміння, не з тими авторами, які наполягають 

сьогодні на своїх поправках, які відхилені комітетом, а саме там, де було 

просто різне тлумачення тексту закону. 

В таблицю додатково включено три нові поправки: 155, 489 і 763, а 

також внесено уточнення до восьми комітетських поправок, вони виділені 

кольором, це 1, 13, 206, 296, 383, 506, 620, 823. Також у зв’язку з внесенням 

цих змін і доповнень для забезпечення вимог нормопроектувальної техніки 

додатково необхідно зробити уточнення до розісланої таблиці правок, 

зокрема поправки 35 і 120 мають бути враховані, а поправки 89 і 156 

відповідно відхилені. Тому у зв'язку з внесеними змінами і відповідною 

зміною нумерації ми повинні переголосувати усі поправки.  

Пропоную такий регламент розгляду питання. Спочатку, якщо є 

коментарі, давайте домовимось, це не обов'язково, але якщо є у МОЗ 

коментарі, то МОЗу даємо 3 хвилини. Я дивлюсь, що записалась пані Оксана 

Дмитрієва, також даємо 3 хвилини. Якщо ні в кого немає більше зауважень і 

так як всі бачили таблицю, пропоную переходити відразу до голосування.  

Міністерство охорони здоров'я, є  у вас питання? 

ЛЯШКО В.К. Немає.    

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Немає.  

Пані Оксано, прошу, у вас 3 хвилини. 

ДМИТРІЄВА О.О. Дякую, Михайле Борисовичу. Я гадаю, що я і в 

хвилину вкладуся. Я перш за все хочу подякувати і всім колегам, які знову 

сьогодні зібралися з приводу цього питання. І перш за все дякую пані Ользі, 

що вона все ж таки дослухалась і зібрала тоді нас усіх, щоб обговорити ті 

питання, які більш за все мене турбували. І 10 жовтня я їх піднімала у нас на 

комітеті. Михайле Борисовичу, я дякую, що ви сьогодні почули все ж таки, 

що я була права в цих правках, про які казали, що я помилялася, і ми сьогодні 

все ж таки робимо все, щоб виробляти ліки з  вирощеного канабісу у нас в 
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Україні. І далі питання квоти, які теж піднімалися на нашому комітеті і 

особисто мною (не чути).      

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Ми вас не чуємо, пані Оксано. 

Пані Оксано, не чуємо вас. Може перезавантажтеся? Ну не чуємо 

взагалі. Оксано Олександрівно, ми взагалі не чули вас. Ви чуєте мене? 

ДМИТРІЄВА О.О.  А зараз чуєте? 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  От зараз чуємо. 

ДМИТРІЄВА О.О. Тоді я буду без відео, бо щось не тягне Інтернет. 

Перепрошую. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Добре. Хоча це не так приємно, вас приємно 

бачити, а не тільки слухати. 

ДМИТРІЄВА О.О.  Дякую, Михайле Борисовичу,  але вас теж не бачу. 

Тоді я спочатку. Михайле Борисовичу, ви, мабуть, не почули, що я вам 

дякувала. Знову ж таки, я дякую всім колегам, що сьогодні зібралися знову 

на обговорення цього питання. І дякую і пані Ользі за те, що дослухалася і 

зібрала тоді нас, коли ми вирішили все ж таки переглянути деякі правки і 

вирішити все ж таки, що на наступному комітеті я все ж таки була права з 

приводу цих правок з вироблення ліків з вирощеного канабісу в нашій країні. 

Дякую, Михайле Борисовичу (не чути).    

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Коли говорите про Михайла Борисовича, зникає 

зв'язок. 

ДМИТРІЄВА О.О.  …зробили комітетські правки і висновки. Михайле 

Борисовичу, дякую вдруге вам.  

Далі. Квоти. Тоді теж на засіданні комітету я піднімала це питання 

квот, але сказали, що це корупційна складова. Бо дійсно це дивна історія, бо 

квоти на вивезення ліків були передбачені проектом, і тут немає корупції, а 

квоти на вивіз рослин – чомусь корупційна складова.  

Тому я дуже знову ж таки рада, що хоч і таким чином, і великими 

затратами сил мені все-таки вдалось відстояти право Кабінету Міністрів 

встановлювати квоти на вивезення рослин. Це відображено у правці нашій 

506 комітетській. Адже якщо закон має на меті забезпечення пацієнтів 

необхідними ліками, то ми маємо подбати, щоб було з чого їх виготовляти, а 

не продавати все кудись за кордон і не казати, що нам потрібні  гроші.  

Гроші на медицину нам потрібні завжди, ми це добре знаємо. Але перш 

за все ми маємо забезпечити пацієнтів власними ж ліками і це правильна 

державницька позиція.  

Колеги, я хочу сказати, що насправді сьогоднішнє наше засідання про 

те, що комітет – це все ж таки всі народні депутати, які до нього входять. І я 

би просила, що потрібно хоча б спочатку чути позицію один одного, а не 
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просто говорити, що все не так. Якби ми всі разом якось попрацювали над 

даним проектом одразу, то і не довелось би стільки роботи нам робити. 

Для мене все ж таки важливе не прізвище автора правки, а важливо, 

щоб цей закон працював в інтересах наших пацієнтів нашої країни. 

Насправді я хочу сказати, що залишилось ще невирішеним багато питань, 

там стимулювання власного виробництва, забезпечення доступу пацієнтів до 

даних препаратів за державний, наприклад, кошт. Контроль за виконанням 

закону. Але принаймні ці зміни, які зараз були вже внесені, дадуть хоч 

можливість виготовляти власні українські ліки в нашій країні та квоти на 

вивезення. 

Тому я дякую за те, що все ж таки мене почули. І, Вікторе Кириловичу, 

ви присутні, може, ті питання, які я зараз озвучила, ще не вирішені, то ви 

звернете теж на це увагу в майбутньому. Дякую вам усім.  

Мене було чути чи ні? 

БУЛАХ Л.В. Так, так.  

ЛЯШКО В.К.  МОЗ занотував. 

ДМИТРІЄВА О.О. Дякую, Вікторе Кириловичу. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Оксано Олександрівно, я думаю, що… Дивіться… 

Оксано Олександрівно, тепер ви мене не чуєте, да?  

Ми МОЗу надали і уряду надали 6 місяців на всю підзаконну роботу 

(не чути) доступ пацієнтів в першу чергу до ліків. То я  не маю сумніву, що 

Міністерство охорони здоров'я впорається з цим завданням за 6 місяців і все 

зробить. 

Дякую за позицію.  

ДМИТРІЄВА О.О. Сподіваюсь. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. От Віктор Кирилович посміхається. Я так розумію, 

що він встигнете все за 6 місяців. 

Там є коментар від Дмитра Гуріна. Прошу, Дмитро, у вас одна хвилина 

і переходимо далі.  

ГУРІН Д.О. Колеги, я хочу прокоментувати ідею про введення квот на 

експорт ліків. Просто для того, щоб всі розуміли ситуацію, у нас є 

виробництво канабісу в країні, воно нелегальне, але воно є, і воно покриває 

рекреаційне споживання, яке звісно значно більше ніж споживання медичне. 

І медичне  споживання буде зростати поступово, тому що у нас лікарі ще не 

вміють виписувати, ще не підготовлені аптеки. Все це буде поступово 

проходити в медичну ніби систему.  

Якщо ми вводимо квоти на  експорт сировини,  це означає, що всі ті 

виробники, які є зараз, які би ліцензувались, які би зайшли під нагляд поліції 

і які би почали сировину експортувати в Європу, залишаються в 
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нелегальному стані, залишаються в рекреаційному споживанні. Ті, хто 

лобіює квоти на експорт сировини, має розуміти, що крім того, що це 

корупційні можуть використатися чинники, як із експортом жаліються у нас 

виробники по напрямках економіки з квотами, але крім іншого, хочуть 

зберегти рекреаційне споживання канабісу. Просто потрібно це розуміти. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Дмитре, маленьке уточнення. Дивіться, ми законом 

вводимо загальне квотування, яке прийнято в країні в цілому, не тільки що 

стосується канабісу. А контролює взагалі переміщення таких речовин 

Міжнародний комітет по наркотиках. І це ми не вигадали цим законом, воно 

існувало. Тобто це не якесь додаткове квотування і це точно не якась 

додаткова можливість для якихось корупційних складових. Закон не вводить 

спеціальне квотування, це квотування, яке існує в світі. І Україна як 

повноправний учасник світу, вона має дотримуватись тих квотувань, які 

встановлюються Міжнародним комітетом по контролю за обігом 

наркотичних речовин. Тут немає нічого додаткового, це загальне квотування, 

це не спеціальне квотування.  

Що стосується рекреації, ви знаєте, що в нашому законі, це я для пана 

Валерія Дубіля в першу чергу хочу ще раз уточнити, у нас в законі є пряма 

норма, яка забороняє рекреаційне використання канабісу. Крапка. Тобто ми 

легалізуємо тільки медичний, ми поширюємо доступ до медичного. 

Рекреаційний канабіс в Україні під забороною. І цей закон це  ще раз 

підкреслює, у нас немає рекреаційного використання канабісу. Це маленьке 

уточнення, Дмитре, тому тут додаткових речей, я розумію, про що ви 

хвилювались, тут немає додаткового квотування, це тільки те, що є за 

міжнародними нормами. 

Дякую, колеги. Більше ніхто не записувався. Переходимо до ухвалення 

рішення. Ідемо по процедурі,  передбаченій частиною 5 статті  44 Закону 

"Про комітети Верховної Ради України". Спочатку скасовуємо попереднє 

рішення і потім ухвалюємо нове. Вношу пропозицію переглянути та 

скасувати рішення комітету від 10 жовтня 2023 року, протокол № 131 щодо 

проекту закону (реєстраційний номер 7457).  Нагадую, що прийняття цього 

рішення має підтримати більшість від затвердженого складу комітету, тобто 

не менше дев’яти членів комітету.  

Прошу членів комітету умикнути камери та проголосувати за, проти чи  

утримався шляхом підняття рук, як це передбачено законом. Прошу 

голосувати.  

Булах.  

БУЛАХ Л.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вагнєр.  

ВАГНЄР В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вірастюк.  
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ВІРАСТЮК В.Я. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Гурін.  

ГУРІН Д.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва. Після такого спічу відімкнулась.  

Дубіль. 

Дубнов.  

У нас або зі зв’язком щось. 

ГОЛОС ІЗ ЗАЛУ. Ми вас чуємо. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Ні, я маю на увазі, я дивлюсь, що немає людей. 

Заславський.  

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Зуб.  

ЗУБ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних.  

КУЗЬМІНИХ С.В. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Макаренко.  

МАКАРЕНКО М.В. Утримався.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Тобто ви не хочете скасовувати. Почув. 

Перебийніс.  

Щось  зі зв’язком, треба перевантажувати. Зараз, хвилинку, у нас щось 

зі зв’язком саме на комп’ютері комітету. Я призупиняю голосування. Зараз, 

хвилинку. Бо відімкнуло дуже багато людей. Зараз, хвилинку. Зараз спробую 

відео відімкнути, це щось з зв’язком  в комітеті.  

Так, Оксану Олександрівну вже бачу, що приєдналась.  

ГОЛОС ІЗ ЗАЛУ. Я теж приєднався.  

ДМИТРІЄВА О.О. Я спробую без відео. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Прошу, Оксано. Тут щось зі зв’язком у нас 

сьогодні. Вибиває.    

Так, ще раз, Дмитрієва. 

ДМИТРІЄВА О.О. Утрималася. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Оксано Олександрівно, ми скасовуємо рішення 

минулого комітету. 

ДМИТРІЄВА О.О. Тоді я – за. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубіль. З'явився зв'язок?  
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РАДУЦЬКИЙ М.Б. Перебийніс. 

ПЕРЕБИЙНІС М.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький  – за. 

Стефанишина. 

СТЕФАНИШИНА О.А. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Пані Ладо, скільки? 

БУЛАХ Л.В. Наразі 11 – за. Я не знаю, що там Дубнов, де він подівся. 

Але 11 – за, рішення прийнято.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. За – 11 голосів. Дякую. Рішення прийнято.  

Наступна пропозиція. Врахувати 131 поправку, номери: 1, 9, 13, 15, 27, 

29, 30, 33, 35, 37, 38, 48, 49, 54,  63, 69, 73, 74, 76, 77, 81, 82, 90, 92, 93, 96, 97, 

110, 111, 113, 114, 120, 128, 138, 146, 149, 150, 155, 168, 173, 174, 175, 177, 

183, 188, 198, 205, 206, 208, 209, 210, 211, 213, 214, 215, 218, 219, 220, 223, 

228, 296, 298, 327, 328, 329, 330, 332, 333, 334, 338, 339, 355, 382, 383, 384, 

399, 470, 471, 473, 477, 480, 481, 482, 489, 504, 506, 533, 535, 534, 571, 578, 

580, 586, 597, 598, 612, 620, 647, 651, 656, 675, 676, 681, 705, 707, 754, 760, 

761, 763, 769, 770, 773, 774, 775, 784, 785, 792, 816, 817, 818, 823, 824, 832, 

841, 854, 860, 865,  871, 873, 875, 882. 

Врахувати редакційно 56 поправок, номери: 2, 3, 16, 28, 116, 117, 127 

(не чути) 147. Вибачте. 217, 232, 238, 340, 353, 371, 424, 448, 474, 475, 486, 

487, 493, 494, 500, 501, 503, 514, 522, 534, 536, 568, 595, 602, 605, 609, 621, 

630, вибачте, 677, 678, 684, 704, 711, 713, 716, 719, 722, 725, 734, 776, 777, 

825, 826, 829, 844, 847. 

Врахувати частково 17 (не чути), 436, 445, 465, 498, 543, 569, 596, 607, 

608, 764, 827, 843, 848 і 864. 

СТЕФАНИШИНА О.А. Михайле Борисовичу, ви переривались, коли 

сказали врахувати ці останні поправки. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Частково? 

СТЕФАНИШИНА О.А. Да. Там для протоколу треба, напевно,  

повторити. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Давайте ще раз. Дякую, Ольго Анатоліївно.  

207, 335, 420, 436, 445, 498, 543, 569, 596, 607, 608, 764, 827, 843, 848,  

864. І 465. Пропустив все ж таки. 

Колеги, якщо у когось із народних депутатів є заперечення щодо 

запропонованих для врахування поправок, прошу їх озвучити до голосування 

і потім по ним ми проведемо окремо голосування. 

Прошу підтримати і проголосувати. Прошу голосувати. 

Булах.  
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БУЛАХ Л.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вагнєр. 

ВАГНЄР В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вірастюк. 

ВІРАСТЮК В.Я. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Гурін. 

ГУРІН Д.О.  За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва. 

ДМИТРІЄВА О.О. Утрималась. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубіль. Знову нема зв'язку. 

Дубнов з'явився? 

Заславський. 

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Зуб. 

ЗУБ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних. 

КУЗЬМІНИХ С.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Макаренко. Михайло Васильович! 

Перебийніс. 

ПЕРЕБИЙНІС М.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький – за. 

Стефанишина. 

СТЕФАНИШИНА О.А. За. 

А можна спитати Оксану, чому вона утрималася, якщо ми за її 

пропозиції голосуємо? 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Тому що, мабуть, рішення є в групи... 

ДМИТРІЄВА О.О. Ольго Анатоліївно, так само, як ви постійно за мої 

закони не голосуєте. Дякую. Не все враховано.  

СТЕФАНИШИНА О.А. Давайте подивимося, за які я закони ваші 

голосувала, за які ні. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Ольго Анатоліївно, ми зараз в режимі голосування. 

Просто я не розумію заяви, що "для людей все зробили" і утримуємося. Тоді 

незрозуміло, для яких людей зробили. 

ДМИТРІЄВА О.О. Ну, реабілітацію давайте згадаємо. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Це вже політичне рішення. Не питання, Оксано 

Олександрівно. 
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Прошу, пані Ладо, оголосіть, будь ласка. 

БУЛАХ Л.В. За – 10. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Десять. Дякую. Рішення прийнято. 

Наступна пропозиція. Якщо не буде заперечень, щоб не озвучувати 

весь перелік поправок, пропоную всі інші поправки відхилити. Це 678 

поправок. Колеги, немає заперечень чи зачитувати всі? 

БУЛАХ Л.В. Непотрібно. 

СТЕФАНИШИНА О.А. Ну зачитуйте, звичайно.  

БУЛАХ Л.В. Ні, не треба.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Колеги, є в когось з народних депутатів членів 

комітету заперечення щодо запропонованих для врахування поправок, їх 

озвучити до голосування, вибачте, до неврахування. Це враховані у нас чи 

невраховані? Відхилені. До відхилених поправок до голосування і потім по 

них ми проведемо окреме голосування.  

Якщо заперечень немає, прошу підтримати і проголосувати. Прошу 

увімкнути камери та проголосувати "за", "проти" чи "утримався" шляхом 

підняття рук, як це передбачено законом.  

Булах.  

БУЛАХ Л.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вагнєр.  

ВАГНЄР В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вірастюк.  

ВІРАСТЮК В.Я. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Гурін.  

ГУРІН Д.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва. Оксана Олександрівна!  

ДМИТРІЄВА О.О. Утрималась. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубіль.  

Дубнов.  

Заславський.  

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Зуб. 

ЗУБ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних.  

КУЗЬМІНИХ С.В. За.  
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РАДУЦЬКИЙ М.Б. Макаренко. 

МАКАРЕНКО М.В. Утримався. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Перебийніс.  

ПЕРЕБИЙНІС М.В. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький – за.  

Стефанишина.  

СТЕФАНИШИНА О.А. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Пані Ладо, скільки? 

БУЛАХ Л.В. 10.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дякую. Рішення прийнято.  

Ставлю на голосування узагальнюючу пропозицію рекомендувати 

Верховній Раді прийняти запропоновану комітетом остаточну редакцію 

проекту Закону про регулювання обігу рослин роду коноплі (Cannabis) в 

медичних, промислових цілях,  науковій та  науково-технічній  діяльності 

для створення умов щодо розширення доступу пацієнтів до необхідного 

лікування онкологічних захворювань та посттравматичних стресових 

розладів, отриманих внаслідок війни (реєстраційний номер 7457) в другому 

читанні і в цілому як закон з техніко-юридичними поправками.  

Доповідачем від комітету визначити, як і минулого разу, голову 

комітету Радуцького Михайла Борисовича, заступника голови комітету 

Дубнова Артема Васильовича і голову підкомітету з питань адаптації 

законодавства України до положень права ЄС Стефанишину Ольгу 

Анатоліївну. Доручити секретаріату оформити запропоновану до розгляду 

комітетом порівняльну таблицю до законопроекту 7457 з урахуванням 

результатів обговорення та голосування на засіданні комітету, а також 

остаточне техніко-юридичне узгодження тексту законопроекту.  

Колеги, прошу підтримати і проголосувати. Прошу голосувати. 

Булах. 

БУЛАХ Л.В.  За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Вагнєр. 

ВАГНЄР В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вірастюк. 

ВІРАСТЮК В.Я. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Гурін. 

ГУРІН Д.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Дмитрієва. 
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ДМИТРІЄВА О.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Дубіль. Дубнов. Заславський. 

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І.  За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Зуб. 

ЗУБ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Кузьміних. 

КУЗЬМІНИХ С.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Макаренко. 

МАКАРЕНКО М.В.  Утримався. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Перебийніс. 

ПЕРЕБИЙНІС М.В.  За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Радуцький - за. 

Стефанишина. 

СТЕФАНИШИНА О.А.  За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Пані Оксано, я правильно почув, ви - за в цьому 

випадку, за закон в цілому? Оксано Олександрівно! 

ДМИТРІЄВА О.О. Перепрошую, у мене просто зв'язок пропадає. Це за 

те, що ви будете його представляти, правильно? 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Ні, це за закон в цілому і те, хто його буде 

представляти. Буде три члени комітету представляти: я, Ольга Анатоліївна і 

Артем Васильович.       

ДМИТРІЄВА О.О. За команду я - за. За закон - утрималась. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Ні, тут щось одне можна сказати 

ДМИТРІЄВА О.О.  Тоді утрималась. Дякую.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Я тому й уточнив, бо я ж знаю, що ви послідовна. 

ДМИТРІЄВА О.О. Дякую. Дякую, Михайле Борисовичу. Дякую. Я 

лише команду почула. Дякую.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Добре. 

Пані Ладо, 10, так, я зрозумів? 

БУЛАХ Л.В.  Так. Ви теж пропадали. У мене 10. Так. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Так, 10. 

Дякую, рішення прийнято.    


